
nakład - 6 000 egz.

Oddaję w Państwa ręce kolejne wydanie 
biuletynu informacyjnego Urzędu Miejskiego 
w Kole będące podsumowaniem roku 2024 
pod kątem najważniejszych wydarzeń lokal-
nych i inwestycji. 

Dzięki Państwa decyzji, sprawuję urząd 
burmistrza w drugiej, pięcioletniej kadencji, 
wobec czego czuję się zobowiązany nadal 
rzetelnie informować mieszkańców o bie-
żącej pracy Urzędu i jednostek podległych 
w formie, którą Państwo aprobujecie – za 
pośrednictwem niniejszego Biuletynu.

Pragnę Państwa zapewnić, że nie zwal-
niamy tempa. Zakończyło się wiele inwestycji 
(budowa dróg, parkingów). Trwa rewitaliza-
cja Parku 600-lecia. Na kolejne inwestycje 
będą, lub już są, ogłoszone przetargi (np. bu-
dowa parkingu przy dworcu PKP).

Złożyliśmy już kilka wniosków o dofinan-
sowanie z różnych programów krajowych 
i unijnych (chociażby na budowę kolejnych 
dróg oraz rewitalizację Parku J. Słowackie-
go). Trzeba wykorzystywać wszystkie poja-
wiające się możliwości.

Drodzy
Mieszkańcy

Ten kto nie wybiega w przyszłość stoi 
w miejscu, a nawet się cofa. Dlatego już 
z początkiem roku rozpoczniemy opraco-
wywanie nowych dokumentacji technicz-
nych na kolejne ważne zadania (m.in. na 
budowę nowych bloków komunalnych, czy 
basenów termalnych).

Mam nadzieję, że nasze miasto będzie 
nadal zmieniało swe oblicze.

Dr Krzysztof Witkowski
Burmistrz Miasta Koła

P amiętamy, że inwestycja 
została oddana w grudniu 

zeszłego roku. Od tego czasu 
minęło bez mała 10 miesię-
cy, podczas których instalacja 
nie mogła niestety działać ze 
względu na wymóg dopełnie-
nia wielu formalności, takich 
m.in. jak uzyskanie koncesji na 
eksploatację złoża, czy utwo-
rzenie zakładu górniczego.

Okres ten słusznie 
wzbudzał u niektórych 
wątpliwości, co się tak na-
prawdę dzieje i czy faktycz-
nie instalacja za ok. 108 mln 
złotych brutto będzie działać. 
Dzisiaj możemy już jasno po-
wiedzieć, że kolska ciepłow-
nia geotermalna działa i od 
listopada ogrzewa nasze go-
spodarstwa domowe i firmy.

W Polsce mamy obecnie 
tylko osiem działających cie-
płowni geotermalnych (w tym 
naszą). Przypomnijmy, składa 
się ona z dubletu geotermalnego 
(otworu produkcyjnego Koło 
GT-2 oraz chłonnego Koło 
GT-1), wymiennikowni, stacji 
filtrów oraz rurociągu łączące-
go dwa odwierty. W łagodnych 
zimach pracować będzie geo-
termia oraz kocioł zrębkowy 
i jeden węglowy, a latem sama 
geotermia. Tak więc nasza cie-
płownia stała się praktycznie 
prawie zeroemisyjna. Co za 
tym idzie, jest już przedsiębior-
stwem efektywnym energe-
tycznie co umożliwia jej dostęp 
do nowych funduszy zewnętrz-
nych. Ponadto zmniejszyła 
znacząco koszty zakupu węgla 
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Ciepłownia geotermalna 
już nas ogrzewa

Ciepłownia działa, a to oznacza, że w perspekty-
wie roku, dwóch spowoduje to obniżkę cen ciepła 
i poprawi sytuację ekonomiczną naszej spółki 
Geotermia Koło Sp. z o.o.

Kolskie wodociągi postawiły 
na ekologię

W ewnątrz biuletynu znajdziecie Państwo bro-
szurę informacyjną MZWiK w Kole związaną 

z szeroko rozu-
mianą ekologią 
w Spółce, jak 
również pod-
s u m o w a n i e 
p r z e b u d ow y 
i modernizacji 
oczyszczaln i 
ścieków dla 
a g l o m e r a c j i 
Koło.
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Projekt budżetu miasta na 2025 rok
Dnia 15 listopada br. Burmistrz Miasta Koła Krzysztof Witkowski podpisał 
projekt budżetu miasta Koła na 2025 rok. To, co zapewne interesuje Wszyst-
kich, to przewidziane w nim inwestycje i remonty.

Zdecydowany sprzeciw burmistrza i radnych wobec nowego cennika w ko-
nińskiej spalarni śmieci, a tym samym wobec podwyżek za odbiór odpadów 
komunalnych dla mieszkańców naszego miasta.

I deą, która mi przyświe-
ca, jest dobro miesz-

kańców. Wierzę, że razem 
nadal będziemy dążyć do 
rozwoju miasta i wspól-
nie realizować cele, któ-
rych mieszkańcy ocze-
kują, dziękuję Państwu 
Radnym za udzielenie mi 
wotum zaufania i absolu-
torium za 2023 rok – po-
wiedział Burmistrz Miasta 
Koła Krzysztof Witkowski 
na jednej z najważniej-
szych Sesji Rady Miejskiej 

Koła. Włodarz przedstawił 
raport o stanie gminy za 
2023 r., informację o stanie 
mienia oraz sprawozdania 
finansowe. Otrzymał wo-
tum zaufania oraz absolu-
torium z tytułu wykonania 
budżetu miasta Koła za 
2023 r. Obecni radni byli 
jednomyślnie przychylni, 
podkreślali dobre zarzą-
dzanie finansami miasta, 
trafne inwestycje i skutecz-
ne pozyskiwanie środków 
zewnętrznych.

Generalnie w projekcie bu-
dżetu na inwestycje i re-

monty przewidziana jest kwo-
ta, aż 26.084.377,84 zł. Są to 
realizacje oraz wykonanie 
stosownych dokumentacji 
technicznych.

Jeśli chodzi o dokumen-
tacje techniczne, to mamy na 
baseny termalne, na budowę 
dróg: Zawiszy Czarnego, 
Leśmiana, Orkana oraz Ku-
śnierskiej, dalej na budowę 
drogi wewnętrznej przy ul. 
Wojciechowskiego biegną-
cej obok bloku 20 Stycznia 
20 oraz remont ul. Sportowej 
wraz z wykonaniem dodat-

kowego prawoskrętu w ul. 
Toruńską. Ponadto, wykona-
my dokumentacje na remont 
parkingu przy cmentarzu 
parafialnym, na nowe bloki 
komunalne, schronisko dla 
zwierząt oraz na budowę 
fontanny przed ratuszem…

Jeśli chodzi o realiza-
cje to mamy dokończenie 
rewitalizacji Parku im. St. 
Moniuszki wraz z budową 
drugiej tężni, budowę hali 
sportowej przy SP nr 2, re-
witalizację Parku im. J. Sło-
wackiego (zadanie 3-letnie), 
remont i budowę nowych 
alejek na cmentarzu komu-

nalnym na Leśnicy, budowę 
parkingu przy dworcu PKP, 
parku kieszonkowego przy 
ul. Powstańców Warszaw-
skich (zadanie 2-letnie), 
remont Sejmiku (pod wa-
runkiem uzyskania dofinan-
sowania) oraz budowę tarasu 
widokowego na zamku wraz 
z oświetleniem. Jeśli chodzi 
o drogi to przewidujemy 
budowę ul. K. Wielkiego, 
Czereśniowej, Wiśniowej 
i Morelowej - pod warunkiem 
uzyskania dofinansowania, ul. 
Miłosnej (zadanie 2-letnie), 
oraz remont ul. Powstańców 
Śląskich. 

N a sesji dnia 31 paź-
dziernika br. Radni 

Miejscy, na wniosek Bur-
mistrza, negatywnie zaopi-
niowali przedłożony przez 
Miejski Zakład Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi 
Spółka z o.o. w Koninie pro-
jekt cennika na 2025 rok za 
odzysk i unieszkodliwianie 
odpadów z grupy 20… - 
odpady komunalne łącznie 
z frakcjami gromadzonymi 
selektywnie – który stanowi 
podstawę do naliczenia wy-
sokości opłaty za gospoda-
rowanie odpadami komunal-
nymi obowiązującej naszych 
mieszkańców od stycznia 
2025 r.

Zaproponowany przez 
konińską spółkę komu-

dów komunalnych. Kon-
sekwentnie, w głosowaniu, 
radni jednogłośnie opowie-
dzieli się za negatywnym 
zaopiniowaniem projektu 
cennika.

Wszyscy czekali na 
decyzję Zgromadzenia 
Wspólników (Prezyden-
ta Konina) oraz Zarządu 
konińskiego MZGOK-u, 
gdyż to od nich zależało, ile 
zapłacą mieszkańcy Koła 
w 2025 r. za gospodarowa-
nie odpadami. Na zgroma-
dzeniu zarząd konińskiej 
spółki zaproponował pew-
ną obniżkę zaproponowa-
nych wcześniej podwyżek. 
Jednakże nadal stawki te 
będą powodować podwyż-
ki dla mieszkańców.

Burmistrz i radni mówią nie!

Wotum zaufania  
i absolutorium dla  
Burmistrza Miasta Koła

nalną drastyczny wzrost 
cen (o średnio 1200 %) 
będzie miał bezpośrednio 
przełożenie na podwyżkę 
wysokości opłaty za go-
spodarowanie odpadami 
komunalnymi, m.in. dla 
mieszkańców Koła.

W uzasadnieniu do 
uchwały czytamy: Po 
analizie przesłanych do-
kumentów dotyczących 
wzrostu cen za odpady na 
rok 2025, proponuje się 
zaopiniować negatywnie 
projekt cennika na 2025 
rok, ponieważ nagła i nie 
do końca uzasadniona 
podwyżka ceny o śred-
nio 1200% spowoduje 
znaczny wzrost ceny za 
gospodarowanie odpa-

W konińskiej spółce 
MZGOK (spalarni), aż 
99,58 % udziałów posiada 
miasto Konin. Pozostałe 
gminy mają 0,42 % udzia-
łów. Także de facto nie 
mają nic do powiedzenia 
i nie mają żadnego wpływu 
na funkcjonowanie spółki, 
w tym na jej cennik.

- Jako burmistrz, na 
posiedzeniu zgromadze-
nia wspólników dnia 15 
listopada br., w imieniu 

naszych Mieszkańców, 
zagłosowałem oczywiście 
przeciwko zaproponowa-
nym podwyżkom opłat. 
Jednakże był to sprze-
ciw czysto symboliczny. 
Ta podwyżka odbije się 
na cenie za odbiór odpa-
dów komunalnych prak-
tycznie we wszystkich 
gminach subregionu ko-
nińskiego – powiedział 
Krzysztof Witkowski, bur-
mistrz Koła.
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i wykupu uprawnień do emisji 
CO2. Plusem jest również czyste 
powietrze w mieście.

Ten ogromny projekt 
i marzenie naszych Miesz-
kańców wreszcie się spełni-
ło. Ciepłownia działa, a to 
oznacza, że w perspektywie 
roku, dwóch spowoduje to 
obniżkę cen ciepła i poprawi 
sytuację ekonomiczną na-
szej spółki Geotermia Koło 
Sp. z o.o. Ceny ciepła z węgla 
i gazu będą rosnąć, a z geo-
termii spadać. I to nas różni 
od innych miast. Ponadto 
już w przyszłym roku chcę 
przystąpić do projektowa-
nia basenów termalnych, 
spółka do rozbudowy sieci 
cieplnej tak, aby jak naj-
większa liczba mieszkańców 
cieszyła się z owoców tej in-
westycji. Co ważne, ciepłow-
nia należy w 100% do na-
szej spółki Geotermia Koło 
Sp. z o.o., która to spółka 
jest własnością miasta. Od 
samego początku, wspólnie 
z Panem prezesem Przemy-
sławem Stasiakiem byliśmy 

pewni, że idziemy w dobrym 
kierunku a nie tak bar-
dzo odległa przyszłość to 
potwierdzi. Spotykam się 
z opiniami, że: ”ruszyła geo-
termia, a gdzie te obniżki”? 
To tak nie działa. Musimy 
poczekać. Nie wiemy jesz-
cze, co dalej z rządowymi 
dopłatami do ciepła dla od-
biorców, gdyż hipotetycznie 
może się zdarzyć, że obniżki 
cen ciepła skonsumowane 
zostaną przez zmniejszone 
dopłaty lub ich brak. Nato-
miast pewne jest, że gdyby 
geotermii nie było, ceny ro-
słyby lawinowo. Już teraz 
dziennie spółka spala ok. 25 
ton węgla mniej – powiedział 
włodarz miasta Krzysztof 
Witkowski.

Uwaga Spółki niezmien-
nie skupiona jest na za-
pewnieniu ciągłości i nieza-
wodności dostaw ciepła do 
swoich odbiorców. W związ-
ku z powyższym bardzo 
istotne jest efektywne wy-
twarzanie i dystrybucja cie-
pła, które trafia do odbiorcy. 
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W obecnej kadencji 
złożyliśmy już trzy 

wnioski o dofinansowanie 
i przygotowujemy jeden na 
80 mln złotych do Szwaj-
carsko-Polskiego Progra-
mu Współpracy.

Do Narodowego Fun-
duszu Ochrony Środowi-
ska i Gospodarki Wodnej 
złożyliśmy wniosek na 
rewitalizację Parku im. 
J. Słowackiego. Przedsię-
wzięcie planowane na lata 
2026 – 2027 nosi nazwę 
„Poprawa systemu przy-
rodniczego, w tym różno-
rodności biologicznej oraz 
utworzenie infrastruktury 
edukacji przyrodniczej 
w Parku Miejskim im. J. 
Słowackiego”. Całkowi-
ty koszt przedsięwzię-
cia stanowić ma wartość 
5.597.000,00 zł.

Walczymy o kolejne środki zewnętrzne
Podobnie jak w poprzedniej kadencji moim prio-
rytetem będzie pozyskiwanie środków zewnętrz-
nych. W obecnej kadencji więcej będzie środków 
unijnych, mniej krajowych. O te unijne jest trud-
niej sięgać, ale będziemy to czynić - powiedział 
Burmistrz Miasta Koła Krzysztof Witkowski.

Ponadto, do Minister-
stwa Kultury i Ochrony 
Dziedzictwa Narodowe-
go złożyliśmy wniosek na 
remont i adaptację willi 
„Sejmik” na nową siedzi-
bę Muzeum Technik Cera-
micznych. Całość zadania 
opiewa na kwotę ponad 12 
mln złotych. Oba wnioski, 
jeśli zostaną zaakcepto-
wane realizowane będą 
z Funduszy Europejskich 
na Infrastrukturę, Klimat, 
Środowisko 2021-2027.

Natomiast do Urzędu 
Wojewódzkiego w Pozna-
niu złożyliśmy aplikację do 
Funduszu Rozwoju Dróg 
Samorządowych na budo-
wę ul. K. Wielkiego oraz 
ulic: Czereśniowej, Wiśnio-
wej i Morelowej. Wartość 
tych zadań to ponad 8 mln 
złotych.

Ciepłownia geotermalna już nas ogrzewa

Przypomnę, że ciepło z efek-
tywnego systemu to takie, 
którego wytwarzanie opar-
te jest w co najmniej 50% 
na odnawialnych źródłach 
energii. W przypadku Geo-
termii Koło, wszystko na 
to wskazuje, wskaźnik ten 
przekroczy 80%, to bardzo 
dobra wiadomość ponieważ 
ciepło z OZE jest najtańsze. 
Zasobność złoża geotermal-
nego znajdującego się pod 
Kołem pozwala planować 
dalszą rozbudowę ciepłow-
ni geotermalnej o kolejny 
otwór, dzięki czemu możli-
we będzie zwiększenie pro-
dukcji ciepła z geotermii 
i całkowite odejście od wę-
gla. Kontynuowana będzie 
rozbudowa sieci cieplnej 
w obszarach miasta, w któ-
rych dziś ona nie występu-
je, pozwoli to w znacznym 
stopniu ograniczyć niską 
emisję szkodliwych gazów 
i pyłów w naszym mieście 
– mówi Przemysław Stasiak 
Prezes Zarządu Geotermii 
Koło Sp. z o.o.

Willa „Sejmik”, ul. Mickiewicza

Ul. Czereśniowa, Wiśniowa i Morelowa

Ul. Kazimierza Wielkiego

Park im. J. Słowackiego
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B yła to wspólna inwestycja sa-
morządu miejskiego i powia-

towego, o wartości ok. 3,5 mln zł, 
na którą powiat pozyskał dotację 
(Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg) 
w wysokości niemal 2,4 mln zł. 
Z miejskiego budżetu pokryta zo-
stała połowa wkładu własnego in-
westycji, czyli ok. 600 tys. zł. 

Najważniejszymi elementa-
mi przedsięwzięcia, poza szeroką 
jezdnią, wygodnymi chodnikami 
i ścieżkami rowerowymi oraz licz-
nymi miejscami parkingowymi, 
jest usprawniające ruch rondo oraz 
absolutna nowość - zatoczka „kiss 
and ride”, zlokalizowana przy 
Szkole Podstawowej nr 3, pomoc-
na rodzicom w dowozie dzieci do 
szkoły.

- Teraz jest to jedna z naj-
piękniejszych ulic w mieście; 
cieszymy się jako miasto, że 
mogliśmy współfinansować tę 
inwestycję, jak każdą inwe-
stycję powiatową na terenie 
naszego miasta. Cieszę się, że 
samorząd powiatowy pozy-
tywnie odpowiedział na mój 
i społeczności SP nr 3 wniosek 
o remont tej ulicy – powiedział 
burmistrz Krzysztof Witkowski.

Przebudowa ul. Broniew-
skiego nie tylko poprawia es-
tetykę miasta, służy mieszkań-
com i społeczności szkolnej 
(pozwala na bezpieczny dowóz 
dzieci uczęszczających do SP 
nr 3) oraz znacząco zwiększa 
ilość miejsc parkingowych, ale 
przede wszystkim usprawnia 
ruch w tej okolicy i wpływa na 
poprawę bezpieczeństwa komu-
nikacyjnego w Kole. 

Bezpośredni wpływ na bez-
pieczeństwo w ruchu drogowym 
mają także dwie inne zrealizo-
wane inwestycje. Zmodernizo-
wane zostały dwa skrzyżowania 
– Sienkiewicza, Toruńska, 3 Maja 
oraz Blizna, Kolejowa i Piaski. 
Powstało 8 nowych przejść dla 
pieszych. Pierwsze skrzyżowanie 
zyskało udogodnienia dla osób 
niepełnosprawnych, drugie sy-
gnalizację świetlną. Kwota zadań 
przekroczyła 1 mln zł, z czego 
600 tys. wyniosło dofinansowa-
nie z Programu „Bezpieczeństwa 
ruchu drogowego”. Pozostałą 
kwotę (ok. 400 tys. zł) pokryły po 
połowie samorządy: miejski i po-
wiatowy.

Nowe parkingi w mieście

Ulica Zielona po remoncie

D wa parkingi, przy Miejskim 
Domu Kultury oraz Przed-

szkolu Miejskim nr 5, przeszły 
odbiór techniczny. Przy MDK po-
wstały miejsca postojowe, drogi 
manewrowe i chodniki z kostki 
betonowej, a obok przedszkola 
nowe parkingi, zjazdy i chodni-
ki. Przy inwestycjach są trawniki 
i drzewa.

U lica Zielona przeszła gene-
ralny remont. Na przeszło 

270-metrowym odcinku lokalna 
firma MK STELLA Konrad Ma-
rek wykonała następujący zakres 
prac: istniejąca nawierzchnia jezd-
ni z MMA została zfrezowana pod 
nową warstwę ścieralną o grubości 

Oba zadania otrzymały dofi-
nansowanie z Programu Inwestycji 
Strategicznych Polski Ład w wyso-
kości 592 527,91 zł. Wartość inwe-
stycji - 623.713,59 złotych. Wyko-
nawca – MK STELLA.

Dzięki tym zadaniom zwiększy 
się dostępność do miejsc parkin-
gowych, poprawi bezpieczeństwo 
oraz estetyka miasta.

4 cm, na istniejących chodnikach 
położona została kostka betonowa 
i wymienione zostały krawężniki.

Całkowita wartość inwesty-
cji: 555.555,55 zł. Dofinansowanie 
z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg: 214.183,94 zł.

Remont boiska Orlik

M iasto Koło pozyskało 
395.400,00 zł dofi-

nansowania na remont bo-
iska Orlik przy ul. Sportowej 
z Funduszu Rozwoju Kultury 
Fizycznej. 

Szacunkowy koszt wy-
miany nawierzchni trawy 

syntetycznej na boisku do 
piłki nożnej i naprawa na-
wierzchni poliuretanowej 
na boisku wielofunkcyjnym 
wynosi 795.810,00 zł.

Trwa procedura wyłonie-
nia wykonawcy.

Ulica Broniewskiego  
oficjalnie otwarta!

Zakończyła się przebudowa ulicy Broniewskiego na odcinku 
od ul. 20-go Stycznia do ul. Toruńskiej w Kole. Symbolicznym 
przecięciem wstęgi, droga została oficjalnie przekazana do 
użytku. 

Parking przy Miejskim Domu Kultury 

Parking przy Przedszkolu Miejskim nr 5
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Budowa parkingu przy dworcu 
PKP w Kole

Termomodernizacja  
budynku na starówce

Przebudowa  
ul. Energetycznej w Kole 

Budowa ulicy Krokusowej 

Koło stawia na zieloną energię: 
budowa farmy fotowoltaicznej 
przez MZWiK 

U lica Energetyczna została 
przebudowana. Na przeszło 

1100 m odcinku drogi został poło-
żony nowy dywanik asfaltowy, wy-
konane zjazdy do posesji. Zbudo-
wany został chodnik o szerokości 2 
m - zgodnie z przepisami dotyczą-
cymi ciągów komunikacyjnych.

Inwestycja wykonana przez kol-
skie Przedsiębiorstwo Robót Dro-
gowo - Mostowych S.A. o wartości 
1.848.432,90 zł została dofinan-
sowana przez Rządowy Fundusz 
Rozwoju Dróg kwotą 750.691,02 zł.

P owstała ul. Krokusowa. Zada-
nie zakończyło cykl inwesty-

cji drogowych w tej części miasta 
(pozostanie do wykonania II etap 
budowy ul. Różanej). 

Na prawie 400-metrowym od-
cinku powstała jezdnia, chodniki 
i oświetlenie uliczne. Krokuso-
wa poprawiła komunikację i bez-
pieczeństwo w tej części miasta, 
ułatwia dojazd nie tylko miesz-
kańcom, ale także pracownikom 

M iejski Zakład Wodocią-
gów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Kole rozpoczął budowę jednej 
z największych farm fotowoltaicz-
nych – na własne potrzeby - w re-
gionie, w ramach której powstanie 
instalacja o mocy 0,5 megawata na 
terenie oczyszczalni ścieków oraz 
0,2 megawata na stacji uzdatniania 
wody. Dodatkowo, już istniejąca 
instalacja o mocy 50 kilowatów 
zwiększy łączną moc do około 0,75 
megawata. Projekt ten, finanso-
wany z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej, ma na celu zaspokojenie 
potrzeb energetycznych zakładu 

- Staramy się inwestować 
w każdej części miasta, ta dro-
ga wymagała przebudowy, jest 
to długi trakt komunikacyjny, 
z którego wielu mieszkańców 
korzysta, prowadzi także do sie-
dziby naszej spółki wodociągo-
wej, a nigdy nie było tu chodnika 
dla pieszych – powiedział włodarz 
Krzysztof Witkowski. - Poprawili-
śmy bezpieczeństwo w tym rejo-
nie. Wprowadziliśmy standardy 
cywilizacyjne, jakie powinny 
obowiązywać w miastach.

i klientom firmy Wood-Mizer. Bu-
dowa ulicy Krokusowej jest zada-
niem o wartości przeszło 1 mln 800 
tys. zł i otrzymała dofinansowanie 
z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg w wysokości 798 055,08 zł). 

– Nadal będę czynił stara-
nia o pozyskiwanie środków ze-
wnętrznych na kolejne inwestycje 
w mieście – zapewnił burmistrz 
Krzysztof Witkowski.

i zapewnienie jego niezależności 
od zewnętrznych dostawców ener-
gii. Prezes MZWiK Krzysztof Bą-
kowski wyjaśnia, że inwestycja nie 
tylko wspiera ekologię, ale także 
chroni przed przyszłymi wzrosta-
mi cen energii, co pozwoli lepiej 
planować koszty. 

Budowa farmy fotowoltaicz-
nej to kluczowy krok w kierunku 
zrównoważonego rozwoju Koła. 
Inwestycja ta pokazuje, że miasto 
dąży do efektywności energetycz-
nej i jest otwarte na nowoczesne 
technologie, dbając jednocześnie 
o środowisko naturalne.

M iasto Koło pozyskało 811.149,48 zł dofinansowania na „Budowę 
parkingu przy dworcu PKP w Kole” w ramach PROGRAMU 

REGIONALNEGO FUNDUSZE EUROPEJSKIE DLA WIELKO-
POLSKI 2021-2027, Priorytet 10: Sprawiedliwa transformacja Wielko-
polski Wschodniej, Działanie 10.5 Sprawnie funkcjonujący i zdekar-
bonizowany transport publiczny, w projekcie Niskoemisyjny transport 
publiczny w subregionie konińskim.

Przewidywana wartość inwestycji wynosi 954.293,51 zł. Zadanie 
swym zakresem obejmuje: budowę parkingu przy dworcu PKP w Kole 
wraz z odwodnieniem wód deszczowych z terenów utwardzonych do 
istniejącej kanalizacji deszczowej. Ponadto w ramach zadania przewi-
dziano oświetlenie parkingu, montaż wiaty na rowery, samoobsługową 
stację naprawy rowerów, zieleń, oznakowanie.

Inwestycja jest na etapie przygotowania do ogłoszenia przetargu.

B udynek na starówce, przy ul. 
Wschodniej 13, stanowiący 

własność miasta, został docieplony. 
Roboty wykonało Przedsiębior-

stwo Budowlano Montażowe BU-
DMONT z Włocławka. Kolejnym 
etapem planowanym na kolejne lata 

będzie podłączenie tego budynku 
oraz zlokalizowanego przy Asnyka 
21 b pod ogrzewanie gazowe.

Termomodernizacja przyczy-
nia się do poprawy funkcjonalności 
budynków komunalnych i estetyki 
kolskiej starówki.
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W ramach IV edycji 
Kolskiego Bu-

dżetu Obywatelskiego na 
2025 rok zwycięskim pro-
jektem – z liczbą 483 gło-
sów – okazał się NINJA 
PARK KOŁO – tor spraw-
nościowy.

Kolski Budżet Oby-
watelski powstał po to, 
by mieszkańcy mieli re-
alny wpływ na lokalne 
inwestycje. Podczas IV 
edycji mieszkańcy w gło-
sowaniu wybrali projekt 
utworzenia miejsca do 
treningu, które będzie 
promować zdrowy styl 
życia i rozwijać spraw-
ność ruchową.

W ykonanie zabezpieczenia i konserwa-
cji ruin zamku – muru południowego 

w ramach zadania pn. „Gozdów, ruiny gotyckie-
go zamku kazimierzowskiego (2 poł. XIV w.) : 
zabezpieczenie i konserwacja ruin zamku” było 
ostatnim, V etapem prac przy zabytku, które 
uchronią go przed zniszczeniem i pozwolą na wy-
korzystanie ruin w turystyce. W przyszłym roku 
powstanie taras widokowy i oświetlenie – co pod-
kreśli walory historyczne obiektu.

Zadanie, które otrzymało dofinansowanie ze 
środków Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego w ramach programu Ochrona Za-
bytków w kwocie 60.000,00 zł, realizowała wro-
cławska firma ALTA.

Przypomnijmy, że znajdująca się nieopodal 
kolskiego zamku działka o powierzchni przeszło 
8 ha została przekazana (27 grudnia 2023 roku) 
przez Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa na 
rzecz Gminy Miejskiej Koło na realizację inwe-
stycji celu publicznego – budowę infrastruktury 
turystycznej.

Ninja Park Koło to kon-
strukcja, która umożliwi 
mieszkańcom trenowanie 
siły oraz techniki pokony-
wania przeszkód znanych 
z biegów przeszkodowych, 
a dzieciom i młodzieży 
stworzy przestrzeń do roz-
woju fizycznego, oferując 
jednocześnie mnóstwo za-
bawy poprzez aktywność 
ruchową. 

Zadanie zostanie wpi-
sane do budżetu miasta na 
2025 rok. Tor stanie przy ul. 
Dąbrowskiego w Kole w są-
siedztwie kompleksu boisk 
„Orlik 2012” i „podwórka 
Nivea”. Szacunkowy koszt 
projektu – 99.630,00 zł.

Powstanie NINJA 
PARK KOŁO  
– tor sprawnościowy

Kolski zamek odrestaurowany

P rzypomnijmy, że 
w parku zostanie za-

chowana istniejąca zie-
leń. Wzbogacą ją nowe 
byliny i krzewy. Alejki 
i place pokryte zostaną na-
wierzchniami mineralnymi 
o cechach wodoprzepusz-
czalności, powstaną łąki 
kwietne. Będziemy mieć 

Trwa rewitalizacja  
Parku 600-lecia 

Miejsca rekreacji i wypoczynku są dla mnie bardzo ważne – powiedział 
burmistrz Krzysztof Witkowski. - Największy park miejski, obejmujący 
niemal 5 ha powierzchni, został zbudowany w latach 60-tych w czynie 
społecznym i przez dziesięciolecia nie przeszedł gruntownej moderni-
zacji. Dlatego doprowadzenie do jego rewitalizacji było moim celem. 
Miejski budżet nie pozwalał na wykonanie tak kosztownego zadania, 
ale udało się pozyskać na ten cel środki zewnętrzne.

pomost widokowy. Wodę 
w stawie natleni fontanna 
pływająca. Będą zainsta-
lowane liczne siedziska, 
leżaki, młodzi mieszkań-
cy będą mogli korzystać 
z boiska do gry w boule 
oraz placu zabaw i miej-
sca do gier podwórkowych. 
Obecnie jesteśmy na etapie 

skończonych wszystkich 
prac podziemnych oraz 
wykonana jest alejka głów-
na i w trakcie alejki boczne.

Koszt inwestycji: 
8.792.040,00 zł.

Pozyskane dofinanso-
wanie z Polskiego Ładu: 
7.912.836,00 zł.
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P rzypomnijmy, że 
w kwietniu br. kolski 

burmistrz Krzysztof Wit-
kowski wyszedł z kolejną 
inicjatywą senioralną dla 
mieszkańców, którzy ukoń-
czyli 70 lat i uruchomił 
pilotażowy projekt „Tak-
sówka dla seniora w Kole” 
polegający na świadczeniu 
bezpłatnej usługi transpor-
towej do wybranych miejsc 
- do urzędów, na cmentarz, 
do placówek medycznych, 
na dworzec PKP i do miej-
skich instytucji kultury. 

Darmowy przewóz jest 
pomocny osobom samot-
nym, niesamodzielnym, 
o niskim budżecie do-
mowym, które z różnych 
względów nie mogą skorzy-
stać z taksówki komercyj-
nej. Jak zdecydowali radni 
w głosowaniu - usługa jest 
kontynuowana – co więcej, 
obejmuje wszystkich kolan 
po 60. roku życia. Program 
ma na celu przeciwdziała-
nie ograniczeniom, z jaki-
mi seniorzy spotykają się 
w przemieszczeniu do wy-

branych miejsc, a jego re-
alizacja będzie uzależniona 
od środków finansowych 
corocznie zabezpieczanych 
na ten cel w budżecie mia-
sta oraz pozyskiwanych 
z innych krajowych i unij-
nych funduszy.

Zgodnie z regulami-
nem, przejazdy bezpłatną 
taksówką na terenie mia-
sta (również na cmentarz 
komunalny znajdujący 
się poza obszarem admi-
nistracyjnym miasta) od-
bywają się w dni robocze 
od poniedziałku do piąt-
ku w godz. 7.00 do 15.00. 
Zgłoszenia od zaintere-
sowanych lub ich rodzin 
przyjmuje koordynator 
w Miejskim Ośrodku Po-
mocy Społecznej w Kole 
pod nr tel. 63 277 70 16 
(w godz. od 8.00 do 12.00 
nie później niż na 3 dni ro-
bocze przed planowanym 
przejazdem). Jedna osoba 
może skorzystać maksy-
malnie z 2 bezpłatnych 
przejazdów miesięcznie.

W kwietniu br., kolscy 
radni jednogłośnie 

podjęli uchwałę w sprawie 
nadania tytułu Honorowe-
go Obywatela Miasta Koła 
Panu prof. dr hab. n. med. 
Bogusławowi Kapelakowi. 
Tytuł ten jest najwyższym 
wyróżnieniem miasta. P. 
profesor uratował wiele 
serc kolskich pacjentów. 
Wniosek o uhonorowanie 
prof. Kapelaka złożył kol-
ski oddział Polskiego To-
warzystwa Lekarskiego. 
Dopełnieniem procedury 
było przyjęcie Aktu Nada-
nia przez wyróżnionego.

Od przeszło trzydziestu 
lat w naszym mieście odby-
wają się Konferencje Kar-
diologiczno-Kardiochirur-
giczne organizowane m.in. 
przez środowisko lekarskie 
Kliniki Chirurgii Serca, 
Naczyń i Transplantolo-
gii Instytutu Kardiologii 
Collegium Medicum Uni-
wersytetu Jagiellońskiego 
w Krakowskim Szpitalu 
Specjalistycznym im. Jana 
Pawła II, Kolski Oddział 
Polskiego Towarzystwa Le-
karskiego oraz lokalne wła-
dze. Konferencja dotyczy 

zagadnień kardiologicz-
nych i kardiochirurgicz-
nych, i stwarza lokalnemu 
środowisku lekarskiemu 
możliwość zapoznania się 
z najnowszymi badaniami 
i dokonaniami, a mieszkań-
com możliwość konsultacji 
ze specjalistami światowej 
klasy. Konferencje zapo-
czątkował 31 lat temu prof. 
Antoni Dziatkowiak - od 
1996 roku Honorowy Oby-
watel Miasta Koła. Obec-
nie spotkania prowadzi 
dwóch wybitnych profeso-
rów prof. dr hab. n. med. 
Jerzy Sadowski - będący 

od 2004 roku Honorowym 
Obywatelem Miasta Koła 
oraz przejmujący powoli 
stery organizacyjne oraz 
jej przebieg i konsultacje 
z pacjentami prof. dr hab. 
n. med. Bogusław Kape-
lak. Zgodnie z wieloletnią 
tradycją, konferencji towa-
rzyszyły konsultacje kar-
diologiczne mieszkańców 
miasta i powiatu.

Konferencja była do-
skonałą okazją do wręcze-
nia Aktu Nadania Honoro-
wego Obywatelstwa oraz 
Statuetki prof. Kapelakowi.

Taksówka dla Seniora
Po sukcesie pilotażowego projektu - „Taksów-
ka dla Seniora” Rada Miejska Koła na wniosek 
burmistrza podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 
Programu „Taksówka dla Seniora”, dzięki któ-
remu usługa dla naszych starszych mieszkańców 
jest realizowana.

Wręczenie Honorowego  
Obywatelstwa prof.  
Bogusławowi Kapelakowi

Tytuł Honorowego Obywatela Miasta Koła uroczyście, podczas XXXI Kon-
ferencji Kardiologiczno – Kardiochirurgicznej, zorganizowanej w kolskim 
ratuszu, odebrał prof. dr hab. n. med. Bogusław Kapelak. Honorów dokonali: 
Burmistrz Krzysztof Witkowski i Przewodniczący Rady Mariusz Hanefeld.

R ada Miejska w uznaniu 
wybitnych zasług na rzecz 

miasta nadaje obywatelom za-
szczytne tytuły: Honorowego 
Obywatela Miasta Koła oraz 
Zasłużonego dla Miasta Koła. 
Wykaz osób noszących ho-
norowe tytuły znajduje się na 
stronie www.kolo.pl w zakład-
kach: Rada Miejska/Honorowi 
Obywatele Miasta Koła oraz 
Rada Miejska/Zasłużony dla 
Miasta Koła, a stosowną gale-
rię obejrzeć można w podzie-
miach ratusza.  Obok widnie-
je także galeria burmistrzów 
i naczelników miasta Koła.

Galeria zasłużonych  
w ratuszu
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W plenerowej reali-
zacji artystycz-

no-muzycznej udział 
wzięły formacje: Mło-
dzieżowa Orkiestra Dęta 
Konopiska, Młodzieżo-
wa Orkiestra Dęta "Bre-
stivia" Brześć Kujawski, 
Wrzesińska Orkiestra 

M iasto Koło wyda-
ło kalendarz na rok 

2024 ze zdjęciami charak-
terystycznych dla Koła 
i Reinbek zabytków, waż-
nych obiektów oraz przyro-
dy. Ogłoszony został kon-
kurs wiedzy o realizowaniu 
współpracy na przestrzeni 
lat. W ratuszu mieszkańcy 
mieli możliwość oglądania 
ekspozycji plansz prezentu-
jących miasto Reinbek, a na 
zamku w Reinbek trwała 
wystawa naszego fajan-
su. Wybitne postaci z obu 
krajów utrwalone zostały 
w konkursie plastycznym 
ogłoszonym dla młodzieży. 

Burmistrz Miasta Koła 
Krzysztof Witkowski zor-
ganizował w Miejskim 
Domu Kultury otwarty 
koncert chóru Junger Chor 
Reinbek oraz Chóru Farne-
go „Lutnia” im. Stanisława 
Moniuszki w Kole. Wyda-
rzenie spotkało się z cie-
płym odbiorem, wspólne 
muzykowanie było miłym 
akcentem świętowania ju-
bileuszu.

Jubileuszowi 25-lecia 
współpracy partnerskiej 
poświęcony jest 17-ty nu-
mer lokalnego periodyku 
„Rocznik Kolski”. W MDK 
odbyła się promocja wy-

R eaktywowana przed ro-
kiem (przez Kolskie Sto-

warzyszenie Motocyklistów) 
Motocyklowa Majówka orga-
nizowana przez Burmistrza 
Miasta Koła jest jednym z cy-
klicznych wydarzeń na Kali-
skim Przedmieściu.

Tego lata organizatorzy 
przygotowali ciekawe kon-
certy, konkursy z nagroda-
mi, darmowe dmuchańce 
i grochówkę, pokazy Straży 

Pożarnej BEZPIECZNIE 
DO CELU. Na imprezę moż-

na było dojechać bezpłatną 
komunikacją.

Dęta, Orkiestra Dęta 
PAK KWB Konin oraz 
organizatorka wydarze-
nia - Orkiestra Dęta OSP 
Koło. Obecni z przyjem-
nością wysłuchali wie-
lu znanych muzycznych 
motywów i utworów roz-
rywkowych. 

dawnictwa, a spotkanie 
było okazją do rozmów 
o tym, co udało się przez 
to ćwierćwiecze zbudować. 
Uroczystość zaszczycili 
obecnością m.in. goście 
z partnerskiego miasta. Fi-
nałem wieczoru była etiu-
da w wykonaniu Kolskie-

go Teatru Otwartego im. 
Czesława Freudenreicha 
pt. „Trzech miłych Agaty”, 
wyreżyserowana przez p. 
Anetę Piorun, upamiętnia-
jąca 35. rocznicę śmierci 
Stanisławy Fleszarowej-
-Muskat.

I Festiwal Orkiestr Dętych  
„Kryształowe Koło” 

Z inicjatywy Orkiestry Dętej OSP Koło przy 
wsparciu Burmistrza Miasta Koła udało się 
powołać do życia nową formę muzycznych 
prezentacji – festiwal, który wpisze się w ka-
lendarz lokalnych działań artystycznych.

Obchody 25-lecia współpracy 
miast Koło-Reinbek 

W tym roku obchodzony jest Jubileusz 25-lecia partnerstwa między miastami 
Koło i Reinbek. Dokładnie 29 maja 1999 roku na mocy Umowy podpisanej przez 
włodarzy miast Koło i Reinbek ustanowiona została współpraca między naszymi 
grodami. Przez ćwierć wieku obie strony kontynuowały partnerstwo. Odbywały 
się wizyty delegacji, trwała wymiana młodzieży, liczne spotkania na niwie kultu-
ry, oświaty, sportu, samorządności, gospodarki, ekologii. Aby podkreślić łączące 
nas partnerstwo, oba miasta podjęły szereg działań, których celem było pogłębia-
nie wzajemnej wiedzy.

Majówka Motocyklowa  
na Kaliskim Przedmieściu

Koncert chórów

Promocja „Rocznika Kolskiego”

T radycyjnie już dzie-
ci, w dniu swojego 

święta, zapraszane są do 
wesołej zabawy podczas 
Festynu Sportowego orga-
nizowanego na stadionie.

Organizatorami tego-
rocznego wydarzenia byli: 
Burmistrz Miasta Koła, 
Komenda Powiatowa Poli-
cji w Kole, Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji, Miej-
ski Ośrodek Profilaktyki 

i Pomocy Rodzinie w Kole 
przy zaangażowaniu lokal-
nych stowarzyszeń i spon-
sorów.

Festyn promował bezpie-
czeństwo, zdrowie, aktyw-
ność sportową, integrację. 
Na wszystkich uczestników 
czekało wiele konkurencji 
sportowo-rekreacyjnych 
prowadzonych przez lokalne 
stowarzyszenia.

„Miasto i mundurowi 
dzieciom” z okazji  
Dnia Dziecka
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N a błonia powrócił Koło Bluesa 
Festival. Na plenerowej sce-

nie wystąpiły m.in. formacje: RAY, 
SEXBOMBA, TSA MNKWL, 
ROCKBARET, UNU Tribute to Per-
fect, STRACHY NA LACHY. Uli-
cami Koła przejechała Wielka Para-
da Motocykli i Automobili.

O tym, że mroczne wieki średnio-
wiecza nie były aż takie smutne, bo 
rozświetlała je muzyka i taniec, przeko-
nali się uczestnicy I CASIMIRIADY, 
średniowiecznego jarmarku zamko-
wego, zorganizowanego przy ruinach 
kazimierzowskiej twierdzy przez 
Mieszczan z Grupy rekonstrukcyjnej 
CASIMIRUS działającej w Miejskim 
Domu Kultury w Kole. Plenerowe spo-
tkanie utrzymane w średniowiecznym 
klimacie było rekonstrukcją dawnych 
jarmarcznych spotkań. Wydarzenie 
odbyło się na miejskich, przyzamko-
wych terenach.

Z głoszonych przez klu-
by sportowe trene-

rów i zawodników, którzy 
w roku ubiegłym odnie-
śli spektakularne sukce-
sy, opiniowała zgodnie 
z Uchwałą Rady Miejskiej 
- Komisja Oświaty, Kultu-
ry i Sportu.

Burmistrz Miasta Koła 
Krzysztof Witkowski wrę-
czył nagrody trenerom 
prowadzącym szkolenia 
zawodników osiągających 

Z a nami już 44. edy-
cja tego wydarzenia. 

W ramach imprezy odby-
ły się również 13. PZLA 
Mistrzostwa Polski Kobiet 
w biegu na 10 km. W te-
gorocznym biegu, organi-
zowanym przez  Miejski 
Ośrodek Sportu i Rekre-
acji w Kole, Urząd Miej-
ski oraz współorganizato-
rów na linii mety stanęło 
przeszło 500 zawodników, 
czyli więcej niż przed ro-
kiem. Trasa Biegu posiada 
atest Polskiego Związku 
Lekkiej Atletyki (PZLA). 
– Każdego roku przyby-
wa nam uczestników. Jest 
wiele osób, które staru-
ją po raz pierwszy. Mam 
nadzieję, że ten stan się 
utrzyma. Bieg jest atrak-
cyjny ze względu na szyb-
kość trasy – podsumowała 
dyrektor MOSiR-u Marta 
Kotleszka. W biegu kobiet 
złoto wywalczyła Sabi-
na Jarząbek (obroniła ty-
tuł Mistrzyni Polski), II 
m-sce zajęła Aleksandra 
Lisowska, a III Aleksan-

Na Stadionie Miejskim w Kole od-
była się XVIII Impreza Świętojańska 
zorganizowana przez Stowarzyszenie 
Przyjaciół Miasta Koła nad Wartą 
przy wsparciu Burmistrza Miasta Koła 
Krzysztofa Witkowskiego (dotacją 
z budżetu miejskiego). 

Mieszkańcy uczestniczyli 
również w „Kolskiej Majówce” 
zorganizowanej w Parku im. St. 
Moniuszki. Podczas koncertu ple-
nerowego, w bogatym repertuarze 
mogliśmy usłyszeć Orkiestrę Dętą 
OSP w Kole pod dyrekcją Krzysz-
tofa Lityńskiego. Po koncercie roz-
poczęła się druga, zabawowa część 
przeznaczona dla milusińskich. 

Sezon letni zamknął festyn 
„Pożegnanie wakacji. Bezpiecz-
ny powrót do szkoły”, podczas 
którego rzesze słuchaczy zgroma-
dzili artyści: JEDEN OSIEM L  
i SKOLIM.

wysokie wyniki sporto-
we: Tomaszowi Brettowi, 
Krzysztofowi Wojewodzie, 
Arkadiuszowi Wojewodzie 
i Stanisławowi Szalowi. Za 
wybitne osiągnięcia nagro-
dy otrzymali zawodnicy: 
Marcin Szwast, Kuba Gaj-
da, Nadia Wielgus, Alek-
sandra Rumiejowska, Joan-
na Sołtysiak-Vrebac, Adam 
Waberski, Joanna Rojew-
ska, Kacper Ignaczak, Hu-
bert Kubiak, Maciej Albin.

dra Brzezińska. W klasy-
fikacji generalnej I m-sce 
zdobył Andrzej Starżyń-
ski, II Dawid Borowski 
a III Wojciech Serkowski.

Na trasie, dostosowa-
nej do możliwości młod-
szych biegaczy, zmierzy-
ły się także dzieci oraz 
młodzież. 

Coraz większą po-
pularność zyskuje Pół-
maraton Koło. II edycję 
zorganizowała Fundacja 
„Jeszcze więcej sportu” 
oraz Trener Triathlonu 

Hubert Król. Kolski Fi-
nał miała także 4. edycja 
Samsung River Triathlon 
Series, wydarzenie pro-
muje nie tylko sport, ale 
także piękne, nadwarciań-
skie tereny. W hali MOSiR 
rozegrane zostały IX Mi-
strzostwa Polski w Tenisie 
Stołowym Stowarzyszeń 
i Klubów Abstynenckich 
dla Amatorów zorganizo-
wane przez Kolskie Sto-
warzyszenie Abstynentów 
"Przyszłość".

Plenerowe wydarzenia 
w naszym mieście

Ten rok obfitował w rozmaite wydarzenia kulturalno-rozrywko-
we. Wiele się działo w plenerze - w samym mieście, na błoniach 
kolskich, parku Moniuszki i pod kazimierzowskim zamkiem.

Gratulacje za osiągnięte 
wyniki sportowe  
w 2023 roku 

Każdego roku władze miasta honorują zawodni-
ków odnoszących sukcesy sportowe oraz trene-
rów szkolących zawodników. 

Koło sportem stoi…
W 2024 r. Koło było miejscem organizacji wielu wydarzeń sportowych o zasię-
gu ponadlokalnym. Szczególne miejsce w kalendarzu imprez zajmuje Między-
narodowy Bieg Warciański im. Zdzisława Krzyszkowiaka.

SKOLIM na „Pożegnaniu wakacji”

Pokaz freestyle'u podczas Koło Bluesa
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Z tej okazji dostojną Jubilatkę 
– z bukietem kwiatów – od-

wiedził Burmistrz Miasta Koła dr 
Krzysztof Witkowski. 

Były życzenia, kwiaty, urodzi-

nowy tort i wzruszenie towarzyszą-
ce tak pięknej chwili. Pani Marian-
na bardzo uradowała się z wizyty, 
dziękując obecnym za pamięć o jej 
święcie.

Pani Marianna Pecyna  
świętowała 100. urodziny! 

Z a nami VII Kolski Dzień Se-
niora, który jak zawsze spo-

tkał się z entuzjastycznym przy-
jęciem przez zgromadzoną na sali 
publiczność. Na deskach Miejskie-
go Domu Kultury wystąpiła Kape-
la Podwórkowa „Z KOPYTA”. Nie 
mogło zabraknąć również Zespołu 
"Wesołe Nutki" z Klubu Seniora 
"Trzecia Zmiana". „Trzecia Zmia-

na" jest prężnie działającym na te-
renie naszego miasta stowarzysze-
niem. W ramach klubu działa wiele 
rozmaitych sekcji zainteresowań, 
a wszyscy członkowie spotykają się 
regularnie na wykładach tematycz-
nych. Społecznym „wykładowcą” 
w Klubie  często bywa Burmistrz 
Miasta Koła Krzysztof Witkowski.

Seniorzy mieli swoje święto
Obchody Dnia Seniora to wyjątkowe wydarzenie dedykowane 
osobom starszym, będące okazją do spotkania i integracji se-
niorów z różnych środowisk społecznych.

R adość z okazji świętowania 50. 
rocznicy ślubu była udziałem 

Państwa: 
Krystyny i Jana Zakrockich, 

Jadwigi i Jerzego Gołębowskich, 
Barbary i Waldemara Kazimier-
skich, Marianny i Jana Kali-
nowskich, Wandy i Kazimierza 
Rusków, Urszuli i Bogdana Kot-
leszków (zdj. nr 1);

Marii i Stefana Rybarczyków, 
Teresy i Mirosława Żurawików, Bar-
bary i Mieczysława Świdrów, Zofii 
i Karola Florczaków oraz Doroty 
i Andrzeja Traliszewskich (zdj. nr 2);

Elżbiety i Romana Bartosików, 
Ewy i Jana Szlachtów, Marii i Kon-

rada Robakowskich; natomiast 
60-lecie świętowali Jolanta i Wie-
sław Grudzińscy (zdj. nr 3);

Jolanty i Wiesława Filipiaków, 
Marii i Henryka Trochów, Urszuli 
i Mariana Nowackich, Mirosławy 
i Jana Szafranów, Anny i Henryka 
Jabłońskich, Izabeli i Piotra Jedno-
rogów (zdj. nr 4).

Burmistrz Miasta Koła Krzysz-
tof Witkowski wręczył dostojnym 
Jubilatom medale za długoletnie 
pożycie małżeńskie nadane przez 
Prezydenta RP, legitymacje, kwia-
ty i z serca pogratulował wytrwa-
łości i poszanowania najwyższej 
wartości, jaką jest rodzina.

Złote Gody w kolskim ratuszu
50-lecie trwałości związku małżeńskiego świętowało w tym 
roku  wiele par małżeńskich. Jubilaci uroczyście, w sali sesyj-
nej ratusza, odebrali z rąk Burmistrza Miasta Koła Krzyszto-
fa Witkowskiego medale – nadane przez Prezydenta RP. Złote 
Gody w opinii kolskiego włodarza są ważnym wydarzeniem, 
a Jubilatom należą się słowa uznania i szacunek za dotrzymanie 
przed laty złożonej przysięgi.

Z godnie z corocznym zwycza-
jem, z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej, w kolskim ratuszu, 
wyróżnieni za osiągnięcia w pracy 
dydaktycznej i wychowawczej na-
uczyciele odebrali Nagrody Burmi-
strza Miasta Koła. Są one wyrazem 
podziękowania za szczególne zaan-
gażowanie w pracę na rzecz dzieci 
i młodzieży. Gratulacje wyróżnio-
nym składał Burmistrz Krzysztof 
Witkowski wraz z Zastępcą Moniką 

Ciesielską.
Nagrody Burmistrza otrzymali: 

Monika Broda (SP nr 1), Agnieszka 
Lubczyńska, Renata Krauze-Wit-
kowska (SP nr 2), Helena Bartosik, 
Aleksandra Szacowna-Błaszczyk 
(SP nr 3), Tomasz Poniecki (SP nr 4), 
Jolanta Gwóźdź, Izabela Nuszkie-
wicz, Teresa Sańko (ZS-P), Wioletta 
Pospiech (PM nr 1), Karolina Jan-
kowska (PM nr 3), Agnieszka Kozaj-
da (PM nr 5).

Nauczyciele otrzymali  
Nagrody Burmistrza Miasta

Zdj. nr 1

Zdj. nr 2

Zdj. nr 3

Zdj. nr 4
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J uż 11. rowerowa akcja 
charytatywna Kamila 

Jaroszewskiego, tym razem 
przebiegająca pod hasłem 
„Z pasją po zdrowie Olgi” 
i obejmująca trasę Babiak-
-Berlin, została podsumo-
wana podczas konferencji 
prasowej w kolskim ratuszu. 

Od kilku lat Kamil po-
maga zgromadzić środ-
ki finansowe dla dzieci 
obarczonych chorobami 
i dysfunkcjami. 11. akcję 
dedykował maleńkiej Ol-
dze, dotkniętej od urodzenia 
neuroblastomą, a od maja br. 
dodatkowo obarczoną zabu-
rzeniami neurologicznymi. 

Trasę z Babiaka do Ber-
lina Kamil pokonał w 18 
godzin (432 km). Wyczyn 
zgromadził na koncie dziec-
ka 11.200,00 zł (wpłaty 
od sponsorów). W pomoc 
dziecku zaangażowana jest 
rodzina, przyjaciele i rzesze 
życzliwych osób.

Kamil podziękował 
burmistrzowi kolskiemu 
Krzysztofowi Witkowskie-
mu za patronowanie jedena-
stu dotychczasowym akcjom 
charytatywnym oraz oso-
bom zaangażowanym. 

Wcześniejsza, również 
tegoroczna akcja Kamila 
„Z pasją po zdrowie Mai” 
Świnoujście – Bratysława 

T egoroczne zebranie 
sprawozdawcze Sto-

warzyszenia Przyjaciół 
Miasta Koła nad Wartą roz-
poczęło się od uroczystych 
obchodów 90. Urodzin 
naszego wielkiego regio-
nalisty i społecznika, Pana 
Ewarysta Jaśkowskiego. 
Obecni odśpiewali grom-
kie 200 lat, skosztowali 
okolicznościowego tortu 
i wysłuchali koncertu.

Pan Ewaryst, choć nie 
urodził się w Kole, pracą 
i społecznikostwem za-
służył na zaszczytny tytuł 
Honorowego Obywatela 
Miasta Koła, który otrzy-
mał w 2021 roku. Chyba 

pozwoliła zebrać 15.627,00 
zł. 5-letnia Maja z Polonisza 
choruje na zespół Retta. 

11. długich i krótszych 
wypraw rowerowych Kami-
la przyczyniło się do zebra-
nia łącznie około 200 tys. 
zł. Społecznik zapowiedział 
dalszą aktywność. Wszyst-
kie dotychczasowe akcje Ka-
mila wsparł samorząd miasta 

z Burmistrzem Krzysztofem 
Witkowskim na czele, fir-
my, stowarzyszenia, ludzie 
dobrej woli, sponsorzy prze-
kazujący dzieciom „zapłatę” 
za wykręcone przez Kamila 
kilometry. - Pomaganie nie 
ma granic, zatem zamie-
rzam wspierać przyszłe ak-
cje charytatywne – zapew-
nił Burmistrz Witkowski. 

nie ma w naszym mieście 
osoby, która nie wiązałaby 
nazwiska Pana Ewarysta 
z licznymi publikacjami 
o mieście i dociekaniami 
regionalistycznymi. 

Spotkanie sprzyjało 
wspomnieniom. Burmistrz 
Krzysztof Witkowski przy-
pomniał czasy wspólnej 
pracy w Urzędzie Miejskim 
w Kole. Pan Ewaryst wpro-
wadzał obecnego włodarza 
w tajniki samorządowej 
działalności. Biogram Pana 
Jaśkowskiego dostępny jest 
na stronie: www.kolo.pl  
w zakładkach: Rada Miej-
ska, Honorowi Obywatele 
Miasta Koła. 

Kamil Jaroszewski charytatywnie…

Jubileusz regionalisty  
Ewarysta Jaśkowskiego

a współorganizatorom za 
przygotowanie spotkania. 
– W dawnych wiekach 
witanie nowych obywateli 
było świętem, toteż dzię-
kując Państwu za rodzi-
cielski trud kontynuuje-
my dawne tradycje.

B ieżąca edycja została 
zorganizowana przez: 

Urząd Miejski w Kole, Ge-
berit Produkcja, Miejski 
Ośrodek Profilaktyki i Po-
mocy Rodzinie oraz Miej-
ski Ośrodek Sportu i Re-
kreacji.

Zwyczaj ma służyć 
budowaniu więzi między 
miastem a mieszkańca-
mi. - Chcemy podkreślić 
znaczenie nowych oby-
wateli w naszym mieście, 
wysłuchać Państwa opi-
nii, dowiedzieć się, czego 
oczekujecie, by związać 
swoją przyszłość z Kołem 
– powiedział burmistrz 
miasta Krzysztof Witkow-
ski, dziękując rodzicom 
za przyjęcie zaproszenia 

Poza gratulacjami, ro-
dziny otrzymały upominki 
finansowane przez partne-
rów przedsięwzięcia.  

W ubiegłym roku w na-
szym mieście narodziły się 93 
maleństwa (zameldowane na 
stałe i mieszkające w Kole). 

III edycja „Kolskiej Rodziny”
W Miejskim Domu Kultury w Kole miała miejsce III edycja zainicjowanego 
przez kolskiego burmistrza wydarzenia pn. „Kolska Rodzina” - polegającego 
na wręczeniu gratulacji i upominków z tytułu narodzin dziecka w 2023 roku.

P an Kazimierz Kasper-
kiewicz, Honorowy 

Obywatel Miasta Koła, 
skończył 95 lat. Z tej okazji 
Stowarzyszenie Przyjaciół 
Miasta Koła, władze sa-
morządowe, bliscy i przy-
jaciele zaprosili dostojnego 
Jubilata do sali sesyjnej 
Ratusza na przyjęcie Uro-
dzinowe. 

Był tort, występy arty-
styczne, upominki i z serca 
płynące życzenia oraz po-

dziękowania. Odczytany 
został życiorys, dokonania 
i liczne zaszczyty, których 
dostąpił Pan Kazimierz. Ju-
bilat, znany społecznik, re-
gionalista, badacz dziejów, 
jest powszechnie znanym, 
szanowanym i cenionym 
mieszkańcem. Zjednał so-
bie serca kolan swoją pracą 
społeczną, działalnością 
wydawniczą i widocznym 
umiłowaniem ziemi kol-
skiej. 

Urodziny regionalisty

Z pasją po zdrowie Mai

Z pasją po zdrowie Olgi
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P ani Monika Ciesielska 
pracowała już na obu 

stanowiskach w innym 
urzędzie na terenie powia-
tu kolskiego, a wcześniej 
była Naczelnikiem Wy-
działu Spraw Społecznych 
w Kole, a w poprzedniej 
kadencji była Sekretarzem 

Pani Monika Ciesielska Sekretarzem 
i Zastępcą Burmistrza

Pani Monika Ciesielska, dotychczasowa Sekre-
tarz Miasta Koła, decyzją Burmistrza Krzyszto-
fa Witkowskiego została powołana na stanowisko 
Zastępcy Burmistrza. Zatem obecnie sprawuje 
obie te funkcje, każdą w wymiarze połowy etatu. 
Tak więc w kierownictwie Urzędu Miasta mamy 
jeden etat mniej, a tym samym oszczędności.

Radni Miejscy kadencji 2024-2029
W Radzie zasiadają: Ewa Baryła, Sławomir Brzeg, Robert Cesarz, Jarosław 
Graczyk, Mariusz Hanefeld, Marek Kaftan, Marcin Korzeniewski, Adrian 
Król, Jacek Król, Adam Maliński, Izabela Michalak, Michał Perzyński, 
Krzysztof Radwański, Grażyna Trocińska. 

Miasta Koła. Ma boga-
te doświadczenie pracy 
w samorządzie. Gratulacje 
z okazji objęcia stanowi-
ska złożyli Pani Wicebur-
mistrz – Skarbnik Mario-
la Makowska, Burmistrz 
Krzysztof Witkowski oraz 
pracownicy Urzędu.

Korespondencję należy kierować 
na adres: Urząd Miejski w Kole, 
ul. Stary Rynek 1, 62-600 Koło

Punkt Obsługi Mieszkańca:
Tel.: 63 27 20 810
Fax: 63 27 22 984

E-mail: um@kolo.pl

www.kolo.pl 
Oficjalny Serwis Internetowy Miasta Koła

www.bip.kolo.pl
Strona podmiotowa BIP UM w Kole kolo.pl_

ła i Adrian Król. Wybrani 
do prezydium Radni mają 
bogate doświadczenie sa-
morządowe.

W związku z 15-oso-
bowym składem Rady 
obecnej kadencji, ustalono 
mniejszą liczbę komisji 
stałych. Sprawy miasta 
rozpatrywane będą w ko-
misjach: Budżetu, Gospo-
darczej oraz Oświaty 
i Spraw Społecznych. Po-
nadto powołano Komisję 
Skarg, Wniosków i Petycji, 
Komisję Rewizyjną oraz 
Zespół ds. Zaopiniowania 
Kandydatów na Ławników. 

Skład Komisji Rewi-
zyjnej: Przewodniczący 
- Marek Kaftan; Członko-
wie: Krzysztof Radwański, 
Adam Maliński, Sławomir 
Brzeg.

Skład Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji: Prze-
wodniczący – Jarosław 
Graczyk; Członkowie: Te-
resa Brzoska, Adam Ma-
liński, Grażyna Trocińska.

Skład Komisji Budże-
tu: Przewodniczący - Ja-
cek Król; Członkowie: 
Krzysztof Radwański, 
Grażyna Trocińska, Ewa 
Baryła, Teresa Brzoska.

P rzypomnijmy, że za-
ufaniem społecznym 

obdarzony został również 
obecny włodarz Krzysz-
tof Witkowski, którego 
mandat do Rady Miejskiej 
w okręgu nr 5, w związku 
z wyborem na Burmistrza 
Miasta Koła, został wy-
gaszony postanowieniem 
Komisarza Wyborczego 
(w wyborach uzupełniają-
cych mandat uzyskała Pani 
Teresa Brzoska).

I Sesję rozpoczął Radny 
Senior Jarosław Graczyk. 
Zaświadczenia o wyborze 
na Radnych i Burmistrza 
wręczył Przewodniczący 
Miejskiej Komisji Wybor-
czej Artur Zwierzyński. 
Uroczystym punktem ob-
rad było złożenie ślubo-
wania przez Radnych oraz 
przez wybranego na II ka-
dencję Burmistrza Krzysz-
tofa Witkowskiego. 

Rada Miejska Koła, 
w wyniku przeprowadze-
nia głosowania tajnego, 
wybrała Radnego Mariu-
sza Hanefelda na stano-
wisko Przewodniczące-
go Rady Miejskiej Koła. 
Wiceprzewodniczącymi 
zostali Radni: Ewa Bary-

Skład Komisji Gospo-
darczej: Przewodniczący 
- Sławomir Brzeg; Człon-
kowie: Izabela Michalak, 
Jacek Król, Adam Maliń-
ski, Marcin Korzeniewski, 
Adrian Król.

Skład Komisji Oświa-
ty i Spraw Społecznych: 
Przewodnicząca - Graży-
na Trocińska; Członkowie: 
Mariusz Hanefeld, Izabela 
Michalak, Robert Cesarz, 
Krzysztof Radwański, 
Michał Perzyński, Adrian 
Król, Ewa Baryła, Jarosław 
Graczyk.

mojemiastokolo

Rada Miejska

R ozpoczęła się II kaden-
cja Miejskiej Rady Se-

niorów (2024-2028) – powo-
łanego w 2020 roku organu 
o kompetencjach inicjatyw-
nych, opiniodawczo-dorad-
czych i konsultacyjnych.

Mając w Kole aktyw-
nie działających i udziela-
jących się publicznie, dla 
dobra lokalnej społeczno-
ści, seniorów przed czte-
rema laty ukonstytuowała 
się Miejska Rada Seniorów 

w Kole. Zgodnie ze Statu-
tem, po upłynięciu I kaden-
cji, Burmistrz Miasta Koła 
Krzysztof Witkowski ogłosił 
nabór kandydatów i zorga-
nizował wybory do nowego 
organu. Seniorzy ze swego 
grona wyodrębnili władze: 
Przewodniczącym został 
Wiesław Czekalski, Wi-
ceprzewodniczącą Danuta 
Maciejewska a Sekretarzem 
Barbara Szczepaniak.

Rada Seniorów II kadencji

Od lewej: Skarbnik Miasta Mariola Makowska, 
Zastępca Burmistrza i Sekretarz Monika Ciesielska, 
Burmistrz Miasta Koła Krzysztof Witkowski

Pani Teresa Brzoska uzy-
skała mandat w wyborach
uzupełniających. 

I Sesja Rady Miejskiej Koła


